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از عابدزاده تا حسینی
مسیر یک طرفه گلرهای استقلال به 

سپاهان

جابجایی دروازه بان های بزرگ میان استقلال و 
سپاهان، از دهه ها پیش آغاز شده و همچنان 
ادامه دارد؛ مسیری که حالا سیدحسین حسینی 

تازه ترین مسافر آن است.
و  اخیر  سال های  در  سه،  ورزش  گزارش  به 
حتی گذشته های دور، دروازه بان های برجسته 
استقلال در انتقال هایی خبرساز، راهی اصفهان 
شده اند و پیراهن سپاهان را بر تن کرده اند. از 
حضور  تا  عابدزاده  احمدرضا  جنجالی  انتقال 
حالا  و  مظاهری  رشید  رحمتی،  سیدمهدی 
گلرهای  همه  تقریباً  حسینی،  سیدحسین 
مطرح استقلال – به جز چهره هایی مثل هادی 
 – طالب لو  وحید  و  برومند  پرویز  طباطبایی، 
سپاهان  در  را  خود  ورزشی  دوران  از  بخشی 

گذرانده اند.
نخستین انتقال بزرگ، احمدرضا عابدزاده بود 
که پس از جدایی از استقلال، راهی سپاهان و 
سپس پرسپولیس شد؛ اتفاقی که آن زمان با 
واکنش های زیادی همراه شد. اما شاید مهم ترین 
جابجایی، مربوط به سیدمهدی رحمتی باشد؛ 
گلری با سابقه استقلال که ابتدا از فجرسپاسی 
به سپاهان رفت، سپس به استقلال پیوست، 
طالب لو،  محبوبیت  و  درخشش  به دلیل  اما 
ناچار به ترک آبی ها و بازگشت به سپاهان شد. 
از یک دوره موفق در اصفهان، دوباره  بعد  او 
به استقلال برگشت و سه فصل متوالی درون 
دروازه این تیم ایستاد. رحمتی از معدود گلرهایی 
بود که از سپاهان به استقلال آمد؛ نقطه مقابل 
با  و  آمادگی  اوج  در  که  حسینی  سیدحسین 
حضور در لیست تیم ملی، به سپاهان پیوست.

در این میان، رشید مظاهری هم دیگر گلری 
بود که استقلال را به مقصد سپاهان ترک کرد. 
اما حضور او در اصفهان چندان موفق نبود و 
خیلی زود به پایان رسید؛ انتقالی که می توان 
آن را یکی از ناموفق ترین جابجایی ها بین این دو 

باشگاه دانست.
حالا با جدایی ناگهانی حسینی و پیوستنش به 
رقیب مستقیم، پرونده جدیدی در خط دروازه 
گلر  که  شرایطی  در  هم  آن  است؛  شده  باز 
اصلی سپاهان یعنی پیام نیازمند به پرسپولیس 
پیوسته. این جابجایی های زنجیره ای، فصلی داغ 
رقم  کارشناسان  و  هواداران  برای  را  پربحث  و 
خواهد زد؛ فصلی که در نهایت، باید دید کدام 
تیم از نقل وانتقالات درون دروازه، بیشترین بهره 

را خواهد برد.
حضور کاپیتان سابق استقلال در نقش جهان، 
قطعاً با چالش های زیادی همراه خواهد بود. اما 
اگر حسینی در سپاهان حمایت شود و بدرخشد، 
شاید در پایان فصل، با اتفاقی بزرگ – بازگشت 
به تیم ملی و حضور دوباره در جام جهانی – 

فصل جدیدی در زندگی حرفه ای اش آغاز شود.

جوئل کوجو به صورت قرضی از 
استقلال به نفتچی ازبکستان رفت

با نظر ساپینتو، جوئل کوجو به صورت قرضی 
از استقلال جدا شد.

به گزارش ایسنا، در حالی که جویل کوجو ۳ 
فصل دیگر با استقلال قرارداد دارد و برای جدایی 
از این تیم باید رضایتنامه می گرفت، به صورت 

قرضی از باشگاه استقلال جدا شد.
کوجو نتوانست در اردوی ترکیه نظر مساعد 
را  استقلال  در  دوباره  حضور  برای  را  ساپینتو 
جلب کند و حالا قصد دارد برای ادامه فوتبال 
راهی لیگ ازبکستان شود. او به صورت قرضی 

برای نفتچی ازبکستان بازی خواهد کرد.

پرسپولیس در حالی وارد دومین ماه از فعالیت نقل وانتقالاتی تابستانی خود شده 
که جذب بازیکن خارجی در دو پست دفاع میانی و دفاع راست، همچنان یکی از 

اولویت های اصلی این باشگاه محسوب می شود.
مذاکرات  پیرامون  مختلفی  شایعات  که  شرایطی  در  خبرآنلاین؛   گزارش  به 
پرسپولیس با بازیکنان گوناگون شنیده می شود، باشگاه در اطلاعیه ای رسمی اعلام 
کرده که تاکنون رزومه ۴۰ بازیکن خارجی توسط کادر فنی بررسی شده و فرآیند جذب 

بازیکن با وسواس و دقتی ویژه دنبال می شود.
در حالی که جذب بازیکن خارجی در فوتبال ایران با محدودیت های فراوانی مواجه 
شده، از جمله وضعیت اقتصادی، بی ثباتی ارزی و چالش های مربوط به پرداخت و 
اقامت، پرسپولیس امیدوار است بتواند با ارائه پیشنهادهای مالی مناسب، بازیکنانی 
بدون تیم یا خارج از رادار تیم های بزرگ اروپایی را به خدمت بگیرد؛ بازیکنانی که 
شاید از نظر فنی کاملاً در سطح اول فوتبال دنیا نباشند، اما بتوانند خلأهای موجود 

در ترکیب این تیم را پر کنند.
ناستاسیچ؛ نامی بزرگ در میان گزینه ها

بدون تردید برجسته ترین نامی که در این فهرست شنیده می شود، ماتیا ناستاسیچ، 
مدافع صربستانی و باتجربه ای است که سابقه بازی در چهار لیگ معتبر اروپایی را 
در کارنامه دارد. ناستاسیچ ۳۲ ساله که زمانی با پیراهن منچسترسیتی قهرمان لیگ 
برتر انگلیس شد، در سال های اخیر در لگانس اسپانیا بازی می کرده و در فصل 

گذشته ۲۹ بازی رسمی انجام داده است.
با اینکه او در هفته های پایانی فصل اخیر کمتر به میدان رفته و در برخی بازی ها 

حتی از فهرست تیم خط خورده، اما با توجه به سابقه اش در تیم هایی نظیر شالکه، 
فیورنتینا و مایورکا و همچنین ۳۴ بازی ملی برای صربستان، یکی از گزینه های جدی 
پرسپولیس برای تقویت قلب خط دفاع محسوب می شود. نکته مهم درباره ناستاسیچ 
این است که طی دو فصل اخیر مصدومیتی نداشته و از نظر آمادگی بدنی وضعیت 

نسبتاً مناسبی دارد.
ویکتور پالسون؛ مدافع چندمنظوره از چمپیونشیپ

دومین گزینه ای که نامش در رسانه ها مطرح شده، ویکتور پالسون ایسلندی است؛ 
بازیکنی ۳۴ ساله با قامتی ۱۸۶ سانتی متری که توانایی بازی در دو پست دفاع راست 
و دفاع میانی را دارد. پالسون فصل گذشته در تیم پلیموت در لیگ چمپیونشیپ 

انگلیس ۲۷ بازی انجام داد، اما در مقاطع زیادی از فصل نیمکت نشین بود.
خانه به دوش های خارجی در لیست خرید پرسپولیس

او سابقه بازی در لیگ های متنوعی نظیر بوندس لیگای دو، لیگ آمریکا، هلند، 
سوئد و دانمارک را دارد و یکی از معدود بازیکنان این فهرست است که در خردادماه 
امسال نیز به تیم ملی کشورش دعوت شده و در دو بازی فیفادی، به عنوان بازیکن 
فیکس به میدان رفته است. پالسون از حیث تطبیق پذیری، گزینه ای مطلوب برای 
هاشمیان محسوب می شود، به ویژه آنکه در نیمی از بازی های فصل گذشته در پست 
دفاع راست به میدان رفته است؛ پستی که پرسپولیس پس از جدایی ایوب العملود 

در آن دچار کمبود است.
میلوشویچ؛ مدافعی با رزومه ضعیف و سابقه ای پرفراز و نشیب

الکساندر میلوشویچ، مدافع صرب الاصل و تابعیت سوئدی، سومین گزینه ای است 

که نامش به پرسپولیس گره خورده است. بازیکنی ۳۳ ساله و ۱۹۳ سانتی متری که 
بخش عمده دوران فوتبالش را در تیم آ.آ.ک سوئد و بشیکتاش ترکیه سپری کرده 
است. با وجود سابقه بازی در لیگ های آلمان، انگلیس، دانمارک و سوئد، میلوشویچ 
طی سال های اخیر عملکرد پایداری نداشته و فصل گذشته حتی یک دقیقه هم برای 

تیم پورتسموث به میدان نرفت.
نکته قابل تأمل اینکه این بازیکن در پنج سال اخیر سه مقطع بدون تیم بوده و به 
نظر می رسد روند حرفه ای او دچار وقفه های متعدد شده است. با توجه به این موارد 
و ارزش فعلی پایین او )۲۰۰ هزار یورو(، بعید به نظر می رسد پرسپولیس بخواهد روی 

چنین بازیکنی ریسک کند.
مودائو؛ تنها گزینه تخصصی برای دفاع راست

در پست تخصصی دفاع راست، نام خولیسو مودائو، ملی پوش اهل آفریقای 
جنوبی مطرح شده است؛ بازیکنی ۳۰ ساله با ۲۴ بازی ملی که طی پنج فصل اخیر 
در تیم مطرح ساندونس بازی کرده و چهار بار قهرمان لیگ آفریقای جنوبی شده 
است. مودائو فصل گذشته در شش تورنمنت مختلف برای تیمش ۳۵ بازی انجام 

داد و علاوه بر دو گل، سه پاس گل نیز به ثبت رساند.
خولیسو مودائو دفاع راست گران قیمت مد نظر پرسپولیس!

این بازیکن از ثبات خوبی در ترکیب تیم باشگاهی اش برخوردار بوده و سابقه 
فنی، وضعیت  عملکرد  به  توجه  با  است.  نداشته  در فصل گذشته  مصدومیت 
جسمانی و قیمت معقول )۲۰۰ هزار یورو(، به نظر می رسد گزینه ای قابل اتکا برای 

جانشینی ایوب العملود باشد.

پروژه دفاعی درویش؛ تجربه و گمنامی
خانه به دوش های خارجی در لیست خرید پرسپولیس

شکست تلخ علی پاکدامن در قهرمانی جهان
 اعتراض شدید به داوری

کاپیتان تیم ملی شمشیربازی سابر ایران در یک بازی پرافت وخیز برابر حریف فرانسوی اش شکست 
خورد و از صعود به مرحله یک چهارم نهایی قهرمانی جهان بازماند.

به گزارش ایسنا، کاپیتان تیم ملی شمشیربازی ایران در مسابقات قهرمانی جهان گرجستان نتوانست 
به مرحله یک چهارم نهایی قهرمانی جهان صعود کند.

علی پاکدامن پس از بردن شمشیرباز ترکیه توانست شمشیرباز مصری را در مرحله یک شانزدهم نهایی 
شکست دهد اما در مرحله یک هشتم نهایی برابر نماینده فرانسه در یک رقابت حساس شکست خورد.
پاکدامن ابتدا هشت بر چهار پیش بود اما حریفش توانست امتیازات عقب افتاده را جبران کند و حتی 

پیش بیفتد و ۱۲ بر ۱۰ از پاکدامن جلو افتاد. کاپیتان تیم ملی بازی را به تساوی کشاند و حتی در امتیاز 
۱۳ هم برابر بودند اما حریفش امتیازهای ۱۴ و ۱۵ را هم گرفت. پادامن شدیدا به امتیاز ۱۴ و  ۱۵ معترض 
بود. زمانی که داور اعلام کرد امتیاز ۱۵ برای حریف فرانسوی درست بوده است، پاکدامن همچنان 

معترض بود و خطاب به داور گفت اشتباه کرده است.
به این ترتیب آخرین نماینده ایران از جدول انفرادی اسلحه سابر هم حذف شد و حسرت مدال 
انفرادی همچنان برای ایران باقی ماند. مجتبی عابدینی سال ۲۰۱۹ مدال برنز انفرادی قهرمانی جهان را 

گرفت و دیگر این مدال تکرار نشد. 

جمعه  امروز  تراکتور  باشگاه  مالک  مطلق،  زنوزی  محمدرضا 
در گفت وگویی ضمن محکوم کردن حمله رژیم صهیونیستی به 
کشورمان، اظهار داشت: شهادت شهدای جنگ تحمیلی ۱۲ روزه و 

تمامی شهدای دفاع مقدس را تبریک و تسلیت می گویم.
به گزارش ایرنا، وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه چرا قهرمانی 
تراکتور چندین سال طول کشید؟ بیان کرد: چنین اتفاقاتی در 
فوتبال رخ می دهد. برخی اتفاقات پیش از مالکیت من باعث شده تا 
تیم قهرمان نشود. سال اول تیم داری من، تراکتور تا آستانه قهرمانی 
پیش رفت. سال بعد از آن قهرمان جام حذفی شدیم و سال گذشته 
نیز در لیگ برتر قهرمان شدیم. ما بارها در آسیا هم چندین بار به 
مراحل بالا رفتیم و به نظرم در مجموع، دستاورد خوبی طی این 

هشت سال داشته ایم.
تلاش می کنیم قهرمانی تراکتور را تکرار کنیم

مالک باشگاه تراکتور ادامه داد: باتوجه به اتفاقات جمعه سیاه، 
همه می گویند فدراسیون فوتبال و فوتبال ایران یک قهرمانی به 
تراکتور بدهکار بود. اما به نظرم امسال با زحمت خودمان قهرمان 
شدیم. می توانستیم با اختلاف امتیاز بیشتر قهرمان شویم. امسال 
نیز تلاش می کنیم قهرمانی را تکرار کنیم. فصل پیش رو کارمان 
سخت تر است؛ چرا که باید در سه جام بجنگیم. آقای اسکوچیچ 
در هر پست دو بازیکن همسطح جذب کرده و نزدیک به ۵۰ بازی 
انجام خواهیم داد. ما تنها نماینده کشور عزیزمان در لیگ نخبگان 

هستیم و باید تلاش مضاعفی انجام دهیم.
فدراسیون فوتبال در مورد اسکوچیچ اشتباه کرد

وی در خصوص وجود تیم های قدرتمند در لیگ نخبگان آسیا، 
ظرفیت  به  نسبت  و  ببندیم  خوبی  تیم  کردیم  تلاش  ما  گفت: 
لیگ کشورمان بازیکنان باکیفیتی جذب کرده ایم. آقای اسکوچیچ 
بازیکنان خارجی خوبی جذب کرده و ایشان نشان داده مهارت 
خوبی در جذب بازیکنان خارجی دارد. من از تلاش آقای اسکوچیچ، 
کادرفنی، بازیکنان، مدیریت و هواداران تقدیر و تشکر می کنم. 
اسکوچیچ از نظر شخصیتی بی نظیر است. جزو دو، سه مربی خوبی 
است که تاکنون کار کرده ام. افسوس که از ایشان در جام جهانی 
استفاده نکردند. مدیریت فدراسیون در مورد اسکوچیچ اشتباه کرد. 
اگر او روی نیمکت ما می نشست لااقل با شش گل از انگلیس 

شکست نمی خوردیم.
ورزشگاه یادگار امام تا یک ماه آینده قابل استفاده خواهد شد

زنوزی در خصوص شرایط ورزشگاه یادگار امام)ره( گفت: جا دارد 
از آقای دنیامالی وزیر ورزش، آقای سرمست استاندار آذربایجان 
شرقی، مسئولان استانی، معاونان وزارت ورزش و دکتر نوری وزیر 
جهاد کشاورزی که در خصوص تعویض چمن ورزشگاه مساعدت 
داشتند، تشکر کنم. آقای سرمست خیلی زحمت کشید و آقای 
تلاش  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  عنوان  به  هم  مقصودی 
می کند تا این ورزشگاه برای مسابقات آماده باشد. اکنون چمن 
این  هیبریدی وارد شده و از روز یکشنبه پهن می شود. احتمالاً 

ورزشگاه تا یک ماه آینده قابل استفاده خواهد شد.
در  امام)ره(  یادگار  ورزشگاه  حال  هر  به  کرد:  خاطرنشان  وی 
گذشته در آن مکان ساخته شده و باید راه های دسترسی را اصلاح 
کنند. مردم چندین کیلومتر از اتوبان شهید کسایی تا ورزشگاه پیاده 
می روند و انتظار هم داریم پس از ساعت ها انتظار با امکانات بسیار 
ضعیف، بدون مشکل و تنش تیم خود را تشویق کنند. ما باید ابتدا 
رفاه را به مردم بدهیم و سپس از آنان توقع داشته باشیم. مشکلات 
این ورزشگاه مرتفع می شود و انتظار داریم هواداران امسال هم تیم 

خود را حمایت کنند.
تیم ها توسط مدیر برنامه ها کنترل می شوند

بازیکن  جذب  سختی های  خصوص  در  تراکتور  باشگاه  مالک 
خارجی در شرایط کنونی و افزایش بی رویه قیمت بازیکنان داخلی، 
گفت: وقتی تیم ها توسط مدیر برنامه ها کنترل می شوند، قیمت ها 
هم افزایش می یابند. یکی از ایجنت ها ۱۰ بازیکن در یک باشگاه دارد 
و اگر این نفرات را از تیم بیرون بکشد، چه اتفاقی رخ می دهد؟ 
منظورم آقای امیر هوشنگ سعادتی است. وقتی باشگاه ها از ایشان 
بازیکن می خواهند، می گوید این دو بازیکن دیگر را هم جذب کنید 
تا بازیکن اصلی را بدهم. یک مدیر برنامه دیگر هم همین روال را 
طی می کند. چند باشگاه بزرگ از ایشان بازیکن می گیرد و او هم 
قیمت ها را بالا برده و انحصار ایجاد می کند. من روز گذشته شنیدم 
یکی از تیم ها بازیکنی درخواست کرده و ایشان هم گفته باید با فلان 
بازیکن هم قرارداد ببندید. این اتفاق رخ داده، اما اکنون خبری از 
آن بازیکن اصلی که مدنظر باشگاه بود، نیست. چرا سیستم های 
نظارتی همچون ارکان فدراسیون فوتبال به این موضوعات ورود 

نمی کنند؟
رونمایی از مبلغ قرارداد بیرانوند

را  خارجی  بازیکن  سهمیه  دادم  پیشنهاد  من  داد:  ادامه  وی 
افزایش دهیم تا کمی قیمت ها کنترل شود. اکنون دستمان در 
بازار بین المللی باز است. بهترین بازیکن سه فصل اخیر لیگ در 
تیم ماست که قیمت آن ۵۰۰ هزار دلار است. ما از نظر هزینه کرد 
کلی، تیم چهارم فصل گذشته بودیم. تراکتور فصل گذشته ۳۵ 

میلیارد تومان به بیرانوند داده است. این در حالیست که یکی از 
تیم های تهرانی ۱۲۰ میلیارد تومان معادل یک ونیم میلیون دلار به 
یک دروازه بان داخلی پرداخت کرده که می شد با این پول ستاره 

باکیفیت خارجی جذب کرد.
زنوزی تأکید کرد: سال هاست می گویم، افزایش بی رویه قرارداد 
آن  دلیل  هم  است. کسی  فوتبال  اصلی ترین مشکل  بازیکنان، 
نظارتی  نهادهای  و  فوتبال  فدراسیون  از  نمی کند. من  بررسی  را 
می خواهم موضوع را بررسی کنند. چرا زور شما به یک مدیر برنامه 
تمامی  لطمه می زند.  به بخش خصوصی  آن  تبعات  نمی رسد؟ 
بازیکنان خودشان را با بازیکنان آن ایجنت مقایسه می کنند. البته 
ما این موضوع را کنترل کرده ایم و بهترین بازیکنان داخلی را جذب 
کرده ایم. ما طی این سال ها روی چند بازیکن خارجی اشتباه کردیم 
که مقصرش من بودم. بازیکنی که سوابق خوبی داشت را جذب 
کردیم که مشکل قلبی پیدا کرد. ما بازیکن گران و بی کیفیت خارجی 

جذب نکرده ایم.
به این نتیجه رسیدم حق با بیرانوند است

اظهار  بیرانوند«،  »علیرضا  پرونده  موضوع  خصوص  در  وی 
داشت: من تا یک هفته قبل فکر می کردم هر دو طرف به یک 
میزان مقصر هستند. اما در یک جلسه که اعضای فدراسیون هم 
بودند، به این نتیجه رسیدم صد درصد حق با بیرانوند است. دلیل 
طولانی بودن روند صدور رأی نیز اختلاف نظرات در حوزه قضایی 

فدراسیون فوتبال است.
هیچکدام از بازیکنان ما دوست ندارند به پرسپولیس بروند

مالک باشگاه تراکتور در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا به دنبال 
توافق با پرسپولیس بودید؟ گفت: به خاطر شرایط کشور به دنبال 
تنش زدایی در بین هواداران بودیم و به خاطر کشورم می خواستم 
در رابطه با این موضوع توافق کنیم. ما متعلق به این کشور هستیم 
و باید از خودمان برای کشور مایه بگذاریم. من به دنبال این هستم 
که اختلافات به فصل جدید نرسد. شرایط کشور به شکلی است 
که نباید در ورزشگاه ها تنش باشد تا هیچ کس از این فضا سوء 
استفاده نکند. من به صراحت می گویم صد درصد حق با بیرانوند 
است، اما می خواهم به خاطر کشورم نظر پرسپولیس را هم جلب 
کنم. پیش از اینکه در مدیریت فوتبال باشم، تاجر هستم. از بعُد 
تجاری می دانم که چه کار کنم. خرید و فروش بازیکن نیز نوعی 
تجارت است. پیشنهاد می کنم موضوع بیرانوند مسالمت آمیز حل 
شود. خودشان هم قبول دارند و با بازیکنان ما صحبت کرده  و 
از  کدام  هیچ  بیایید؟«  می خواهید  شما  از  یک  »کدام  گفته اند 
بازیکنان ما دوست ندارند به پرسپولیس بروند. شرایط تیم ما عالی 
است و کاپیتان خوبی به نام »شجاع خلیل زاده« داریم که همه به 
او احترام می گذارند. همچنین بزرگانی همچون مهدی ترابی و دانیال 

اسماعیلی فر باعث شدند تا جو آرامی در باشگاه حاکم شود.
وی ادامه داد: بازیکنان ما زیاد دنبال پول نیستند. شاید سایر 
باشگاه ها دو سه برابر پول ما را بدهند. اما آنان دنبال آرامش و 
امکانات عالی هستند. مدیران پرسپولیس گفتند که هیچ کدام از 
بازیکنان شما برای حضور در پرسپولیس رغبت نداشتند. بیرانوند 
بازیکن ملی است و نباید از نظر ملی هم آسیب ببینیم. ما علاوه بر 

بیرانوند به دنبال دروازه بان دیگری هم هستیم؛ چرا که در سه جام 
حضور خواهیم داشت. از شجاع خلیل زاده تشکر می کنم که محیط 

آرامی در تیم ایجاد کرده است.
سوی  از  شده  مطرح  سوالات  بالای  تعداد  خصوص  در  وی 
هواداران در صفحه اینستاگرام برنامه ورزش و مردم، گفت: این 
موضوع نشانگر این نیست که ما بیشترین تعداد هواداران را داریم؟ 
ما در لیگ برتر اولین جام را کسب کردیم و قبل از ما ۲۳ جام 
داده شده بود. تاکنون برای کدام باشگاه این تعداد پیام تبریک از 
طرف باشگاه های خارجی آمده است؟ بپذیرید که تراکتور در داخل 

و خارج از ایران بیشترین هواداران را دارد.
اجازه نمی دهم از ارتباط با من سوء استفاده شود

تمرینات،  در  حضور  از  آلوز  ریکاردو  امتناع  درباره  زنوزی 
خاطرنشان کرد: هیچ  کس از باشگاه تراکتور بزرگتر نیست. من 
این موضوع را بارها ثابت کرده ام. هر کس بخواهد از باشگاه سوء 
استفاده کند، برخورد می کنیم. بیشترین ارتباطم با بازیکنان خارجی 
طی ۲۵ سال تیم داری، با ریکاردو آلوز بود و دوستش داشتم. اگر 
کسی بخواهد از ارتباط با من سوء استفاده کند، خودم برخورد 
می کنم. طی سال های گذشته هم این اتفاق رخ داده است. برخی 
از بازیکنان احساس کردند که یک عده از هواداران و فعالان فضای 
مجازی پشت شان هستند و می توانند از من امتیاز بگیرند، به هیچ 

وجه ممکن نیست.
مدیربرنامه صادق محرمی را به باشگاه راه ندادیم

وی درباره دلایل جدایی عارف آقاسی هم، گفت: آقاسی به خاطر 
مبلغ بالای درخواستی رفت. سقف مدنظرمان نصف مبلغ موردنظر 
ایشان هم نبود. مثلاً شنیده بودم قرارداد مدنظر برای صادق محرمی 
یک میلیون و دویست هزار دلار بود که او با رقم پایین تر از سقف ما 
جذب شده است. ما قراردادی بیش از ۴۵ الی ۵۰ میلیارد تومان در 
سال نداریم. مدیران باشگاه های دیگر بدانند، سرشان کلاه می رود. 
چند ایجنت بانی این کار هستند. صادق محرمی بازیکن آن ایجنت 
معروف بود که مدیر برنامه اش را به باشگاه راه ندادیم و با خود 

بازیکن قرارداد بستیم.
زنوزی تأکید کرد: آلوز سه سال دیگر با ما قرارداد دارد و او باید به 
مفاد قرارداد تمکین کرده و سر تمرینات حاضر شود. ما دیروز هم 
به فیفا نامه زدیم. او ابتدا باید برگردد و سپس مربی در خصوص او 
تصمیم بگیرد. دو تیم داخلی که یکی تهران بود و یکی شهرستانی، 

این بازیکن را تحریک کرده اند.
وی در پاسخ به سوال مجری برنامه مبنی بر اینکه گفته می شود 
۵۰۰ هزار دلار برای رضایتنامه بازیکن ازبکستانی هزینه کرده اید. 
بیان کرد: این چنین نیست و در موضوع بازیکن خارجی باتوجه به 
اینکه اسناد از جمله فیش مبلغ پرداخت شده به صورت مستقیم 
در اختیار فیفا قرار می گیرد، همه چیز شفاف است. ما در مجموع 
با احتساب هزینه رضایتنامه و دریافتی بازیکن، ۵۵۰ هزار دلار برای 

این بازیکن هزینه کرده ایم.
هیات مدیره پرسپولیس به جز درویش با افکار عمومی بازی 

می کنند
و  تراکتور  توافق  آیا  اینکه  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  وی 

پرسپولیس در ازای ۱۰۰ میلیارد تومان، صحت دارد؟ گفت: صد 
میلیارد یا یک میلیارد، ما دنبال تنش زدایی هستیم و در نهایت باید 
به یک رقم برسیم. آنان هم مدیران دولتی هستند و باید بیشتر از 
من به کشورمان علاقه مند باشند. معتقدم وقتی در حوزه ای کم 
می آوردند، موضوع دیگر را برجسته می کنند تا مردم را سرگرم کنند. 
هیأت مدیره این باشگاه به جز آقای درویش، با افکار عمومی بازی 
می کند. اولویت بندی آنان باید درست باشد. همه ما ایرانی هستیم. 
اولویت نخست باید ایران باشد، سپس به مسائل دیگر فکر کنیم. 

مالک باشگاه تراکتور در خصوص پیام های تشکر متعدد هواداران، 
بیان کرد: آنان لطف دارند. من وظیفه خودم را به عنوان یک ایرانی 
بدهی های  یک سری  آمده ام،  بیرون  مردم  دل  از  داده ام.  انجام 
اجتماعی به مردم داریم و اکنون این بدهی اجتماعی را پرداخت 

می کنیم.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا امکان دارد مالکیت 
ورزشگاه یادگار امام)ره( به باشگاه تراکتور واگذار شود؟ تأکید کرد: 
به  اتکاء  با  و  امام)ره( شده ایم  یادگار  ورزشگاه  مالکیت  خواستار 
قوانین موجود این امکان وجود دارد. من در زمین استیجاری هزینه 

نمی کنم و باید مالکیت را به تراکتور بدهند.
با  تراکتور  باشگاه  آیا  اینکه  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  وی 
»سیدحسین حسینی« مذاکره کرده  بود؟ گفت: خبری ندارم. او 
در باشگاه ما حضور نیافته بود. من شخصاً با حسینی ارتباط دارم.

به من پیشنهاد شد که پرسپولیس را بخرم
زنوزی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا خریداری باشگاه 
استقلال به شما پیشنهاد شده بود؟ گفت: این موضوع امکان پذیر 
نیست؛ چرا که مالک باشگاه بزرگ تراکتور هستنم. زمانی که آقای 
سعیدلو معاون رئیس جمهور بود، او پیشنهاد داد ابتدا عضو هیأت 
مدیره پرسپولیس شوم و سپس این باشگاه را خریداری کنم. قبول 
را  بزرگ  تیم  یک  در  باشگاه داری  قصد  روزی  اگر  چون  نکردم، 
داشتم، می خواستم مالکیت باشگاه بزرگ و پرطرفدار شهر خودم 

را عهده دار شوم.
وی درباره رقابت با تیم های عربستانی، گفت: همه چیز هزینه 
نیست و این موضوع دوبار ثابت شده است. یک بار در گسترش 
فولاد که با هزینه کمتر و مدیریت درست به لیگ برتر صعود کردیم 
و بار دیگر سال گذشته اثبات شد که با هزینه کمتر و با اختلاف 
نیست.  پول  نخبگان،  لیگ  قهرمان شدیم. همه چیز در  امتیاز 
بازیکنان، سرمربی و مدیریت دخیل هستند. تیم های عربستانی 
هزینه های زیادی انجام می دهند. اکنون از نظر مالی غیرقابل رقابت 

است.
مالک باشگاه تراکتور در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا امکان 
اضافه کردن رشته های دیگر را هم دارید؟ عنوان کرد: شنیده ام 
کنفدراسیون فوتبال آسیا این موضوع را ممنوع کرده است. اگر 
منع قانونی نداشته باشد، رشته های دیگر را بنا به شروطی توسعه 
می دهیم؛ چرا که اکنون صرفاً از جیب خودمان هزینه می کنیم. 
برنامه  داریم از تراکتور درآمدزایی کنیم تا در رشته های دیگر هم 

هزینه شود.
وی در پاسخ به این سوال، چرا باشگاه تراکتور وی ای آر خریداری 
دریافت  پخش  حق  و  محیطی  تبلیغات  کرد:  بیان  نمی کند؟ 
بازیکنان ۳۰  قرارداد  ثبت  برای  فوتبال هم  فدراسیون  نمی کنیم. 
میلیارد می خواهد. عایدی ما از این فوتبال چه چیزی است؟ ما از 
کجا باید درآمد داشته باشیم؟ چرا اصلاً باید وی ای آر را اجاره کنیم؟ 
بلیت فروشی بخش مهمانان ویژه ورزشگاه را هم هیات فوتبال 
برداشته است. مگر بلیت فروشی متعلق به باشگاه نیست؟ چرا هر 

کسی سهم برداشته است؟ هیات فوتبال چه کاره است؟ 
وی ادامه داد: تلاش می کنیم سهام باشگاه را با شیوه متفاوت تر 
از دیگر باشگاه ها در بورس عرضه کنیم تا خریداران سهام بدانند که 
از بابت خرید آن درآمد خواهند داشت و بتوانیم برای سهامداران 

سود تقسیم کنیم. 
زنوزی  با بیان اینکه سرمربی ما درخواست جذب مهاجم خارجی 

نکرده است، گفت: ما بیشترین تعداد گل زده لیگ را داشتیم.
وی در خصوص ادامه حضور خداداد عزیزی در در تیم، گفت: 

من از کادر مدیریتی تیم رضایت دارم. او امسال هم حضور دارد.
زنوزی در خصوص دلایل جذب بازیکن از پرسپولیس، بیان کرد: 
دلیل خاصی ندارد. یک زمانی ما به آنان بازیکن می دادیم. همچون 
کریم باقری، یونس باهنر، اسماعیل هلالی و ... به هر حال فوتبال 
حرفه ای است.  مالک باشگاه تراکتور در خصوص اینکه بارها گفته 
تراکتور پرطرفدارترین تیم آسیا است، گفت: آمار و ارقام می گوید که 
ما بیشترین تعداد طرفدار را داریم. نظرسنجی رسمی کنفدراسیون 
مجریان  اکثر  از  من  است.  کرده  ثابت  را  ادعا  این  آسیا  فوتبال 
رعایت  را  عدالت  و  هستند  رنگی  که  چرا  دارم؛  گلایه  تلویزیون 
نمی کنند. طرفداران دو باشگاه باهم کرُی می خوانند، ولی صدا 
و سیما از اینستاگرام سند رو می کند. چرا مدافع تیم های تهرانی 
هستید؟ این رسانه، ملی بوده و چرا خودتان را اصلاح نمی کنید؟ 
من هم می توانم بگویم فردا پیج اینستاگرام باشگاه را به ۵۰ میلیون 

برسانید.

حمله شدید اللحن زنوزی: به فیفا نامه زدیم

ساپینتو و سپاهان متهم به تحریک آلوز!
مالک باشگاه تراکتور تبریز گفت: مدیریت فدراسیون در مورد اسکوچیچ اشتباه کرد. اگر او روی نیمکت ما می نشست لااقل 
با شش گل از انگلیس شکست نمی خوردیم. به نظرم امسال با زحمت خودمان قهرمان شدیم. می توانستیم با اختلاف امتیاز 

بیشتر قهرمان شویم. امسال نیز تلاش می کنیم قهرمانی را تکرار کنیم.

من تا یک 
هفته قبل فکر 

می کردم هر دو 
طرف به یک 
میزان مقصر 
هستند. اما 

در یک جلسه 
که اعضای 

فدراسیون هم 
بودند، به این 

نتیجه رسیدم 
صد درصد حق 
با بیرانوند است


